

**HONXIN®**



# HONG XING ABRASIVE TECHNOLOGY CO., LTD.

Hong Xing Abrasive Technology Co., Ltd. (formerly Collection Coated Material Co., Ltd.) was founded in 1965. With consistently steady growth, Hong Xing expanded its market to Mainland China and set up an office in Guangzhou in 2008. Hong Xing moved in 2012 to Pingtung Export Processing Zone in southern Taiwan to get the full benefits of manufacturing and exporting.

洪興研磨科技有限公司（前身為三共興研磨材料有限公司）成立於1965年。在不懈的努力和穩定的成長之下，洪興在2008年將業務拓展至中國大陸，並進一步在廣州設立據點。2012年，洪興為了爭取更好的出口製造優惠，將工廠遷移至屏東加工出口區。

Always aiming to surpass customers' expectations is our core business philosophy. Hong Xing has dedicated itself to abrasive field for over 50 years. As a leader of abrasive segment, Hong Xing has built its reputation by offering advanced products. We follow ISO 9001 international quality standard to establish our quality management system.

洪興已經深耕研磨材料領域超過五十年，我們的企業核心價值是不斷超越顧客期待。作為市場的領導者，洪興透過提供卓越的產品而收穫了極佳的聲譽。自始至終，我們遵循國際品質標準ISO 9001品質管理系統，穩定的為客戶提供頂尖產品。

Offering ODM/OEM products to meet different needs in all lines of industry and areas of application, we make quality our top priority and provide our customers with "total solutions" to achieve best results.

我們以ODM/OEM產品服務不同領域的產業，維持卓越品質是我們的最高原則，提供“全方位解決方案”為客戶創造最大效益是我們的承諾。

ALL KINDS OF GRINDING PRODUCTS

# HONG XING ABRASIVE TECHNOLOGY CO., LTD.

**HONXIN®**

Hong Xing Abrasive Technology Co., Ltd.  
No.11, Yuanxi St., Pingtung City 90093, Taiwan  
TEL:+886-8-7550381-3 FAX:+886-8-7550384  
Email:info@honxin.com.tw  
Web:www.honxin.com.tw



HONXIN®

HONG XING  
ABRASIVE  
TECHNOLOGY CO., LTD.

Aluminum Oxide Mounted Flap Wheels  
氧化鋁 帶柄砂布輪



Ceramic Flap Discs 陶瓷 平面砂布盤  
Zirconia Alumina Flap Discs 氧化鋯 平面砂布盤



Ceramic Flap Wheel  
陶瓷平行砂布輪



Non-Woven Small Belts  
非織布小環帶

Ceramic Small Belts  
陶瓷 砂布小環帶  
Zirconia Alumina Small Belts  
氧化鋯 砂布小環帶  
Aluminum Oxide Small Belts  
氧化鋁 砂布小環帶

Aluminum Oxide Flap Discs  
氧化鋁 平面砂布盤



Quick Change Disk  
快換碟



**HONXIN®**  
Hong Xing Abrasive Technology Co., Ltd.  
No.11, Yuanxi St., Pingtung City 90093, Taiwan  
TEL:+886-8-7550381-3 FAX:+886-8-7550384  
Email:info@honxin.com.tw  
Web:www.honxin.com.tw